
Spørsmål til ordførar, kommunestyremøtet Alver 25.06.20 

 

Til Ordførar Alver kommune 

 

 

Alver kommune manglar tømmefasilitetar for septik til bubilar og båt etter det 

ein kjenner til. Saka er m.a løfta av Nrk Hordaland. 

Vi er kjend med at det er stor trafikk langs E39 med bubiltrafikk, samt besøk 

elles i kommunen med nemde kjøretøy. Det er også mykje fritidsferdsel  på sjø i 

Alver kommune.  

Har ordførar kunnskap på om det føreligg planar for etablering av 

tømmefasilitetar snarleg? Og om planar er lagt, kva fasilitetar er tenkt og kvar 

er desse i så fall lokalisert? Har ein også nokre tankar om eventuell drift og 

mogelege samarbeidsformer  knytt til eit slikt eller slike anlegg., på land og eller 

ved sjø? 

 

  

 

Nina Bognøy 

Alver Ap 


